
 

 
 

 
 

 
                           

 

 

 

1. Opening en welkom.        

         De voorzitter heet iedereen welkom en opent de 6e online vergadering.   

         Wij hadden graag samen met jullie nu in het SKWA gezeten waar we na een korte vergadering gezellig met elkaar    

         het glas hadden kunnen heffen op het nieuwe jaar. Maar zoals bekend heeft corona weer roet in het eten gegooid. 

         Vorig jaar hebben we wegens de lockdowns de nieuwjaarsreceptie niet door laten gaan. Maar dit jaar wilde de  
         wijkraad niet wijken voor corona. Omdat het niet fysiek kan doen we het dan maar zo.  
         Deze keer hebben we u gevraagd om zich aan te melden voor de vergadering met achterlating van een huisadres.   
         Dit om een kleine attentie te bezorgen. Een borrelpakket dat we aansluitend aan deze korte vergadering soldaat  
         gaan maken op onze nieuwjaarsborrel. Hopelijk hebben jullie de champagne en wijn koud gezet. 
         Maar voor we beginnen met onze vergadering wil ik nog graag u voorstellen aan Astrid Esselman. Zij wil o.a. het secretariaat van  
         de wijkraad komen ondersteunen. 
 

 

2. Rondvraag.    

         De punten voor de rondvraag kunnen zowel vóór de vergadering (per e-mail via: secretariaat@wijkraadfloriande.nl als              

         tijdens de vergadering worden opgegeven en worden bij de punten onder Thema’s behandeld. Indien u meer dan 3 vragen            

         heeft verzoeken wij u vriendelijk deze altijd per mail aan ons toe te sturen.      

         Misschien heeft u punten die u graag eens op de agenda zou willen zien? Deze kunt u ook doorgeven vooraf aan de      

         vergadering op secretariaat@wijkraadfloriande.nl   

 

We willen u vragen om hier actief aan te geven welke zaken u graag zou willen bespreken met de wijkraad. Omdat we elkaar 

al lange tijd niet fysiek hebben gezien is het noodzaak dat we van u te horen krijgen wat er momenteel speelt in de wijk. 

         Binnengekomen:  

- Bij het Haarlemmermeer lyceum zijn de fietsenrekken verwijderd. Nu staan overal in de buitenruimte en zelf op het fietspad 

fietsen. Waarom is dit en kan hier iets aan worden gedaan? 

De gebiedsbeheerder antwoordt hierop, dat hier duidelijke afspraken zijn gemaakt met school en leerlingen en ook met 

handhaving, en gaat hier achteraan. 

- Overal zijn de papierbakken overvol. Is het mogelijk dat deze vaker geleegd worden?  

De Gebiedsbeheerder gaat hier op in, dat dat elk jaar zo is in deze periode. Alles wordt erin gepropt, zelf hele kerstpakketten. 

Er wordt niet vaker geleegd, maar er komen wel meer bakken. Ook een van de redenen is dat er momenteel erg veel zieken 

zijn bij Meerlanden. Het wordt al in de gaten gehouden. 

Een andere medebewoner gaat hier op in en meldt dat de karton container dicht is. De gebiedsbeheerder vertelt dat dit is 

gedaan vanwege het vuurwerk, maar als de bak nog steeds dicht is, dat er dan een melding moet worden gedaan bij 

Meerlanden en/of de gemeente. 

- Er zijn veel klachten over fietsverkeer op het voetpad. Er is daarom gevraagd naar een fietssluis, maar dat gaat niet 

gebeuren. 

 

 

3. Concept verslag van de vergadering d.d. 10 januari.    

Goedkeuring tekstueel; punten naar aanleiding van worden onder de Thema’s behandeld. 

N.a.v. het verslag de vraag: - komt de BB weg petitie als punt op de vergadering? 

     De wijkraad en gemeente heeft hier niets meer van vernomen en de petitie is nog niet aangeboden, dus geen agenda punt. 

         Het verslag wordt goedgekeurd. De voorzitter bedankt de notulist. 

 

 

 

Concept verslag van de online bewonersvergadering op maandag 10 januari 2022. 
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4. Vaststelling agenda.    

         De voorzitter vraagt aan de aanwezigen of er iemand nog punten heeft voor de agenda. 

De agenda wordt door de voorzitter definitief vastgesteld.   

 

 

5. Mededelingen.   

5.1    De voorzitter doet de meldingen van verhindering en heet de nieuwe bezoekers welkom.  

5.2    Fysiek vergaderen/vergaderdatums 2022 
Zoals ook al aangegeven in de uitnodiging voor deze vergadering hebben we ook de nieuwe datums vastgesteld voor de 
wijkraadvergaderingen van dit jaar. 

De nieuwe vergaderdata voor in uw agenda te zetten voor komend jaar zijn:  
Maandag 14 maart 
Maandag 9 mei 
Maandag 11 juli 
Maandag 12 september 
Maandag 14 november 

5.3    Verhuizing gemeente 
In de vorige vergadering is gemeld dat de gemeente tijdelijk ergens anders zit in de periode dat het gemeentehuis gesloopt 
wordt en het nieuwe gebouwd wordt. Inmiddels is duidelijk geworden hoe dat gemeentehuis eruit komt te zien. De hyperlink 
vindt u in de kop van dit onderwerp. Ook is bekend dat de verhuizing van de gemeentekantoren nog is uitgesteld. Dus 
momenteel kan u nog steeds terecht voor paspoort en rijbewijs op het bestaande gemeentehuis. De nieuwe datums dat de 
gemeente naar de Taurusavenue verhuisd en de polderlanden is nog niet bekend. 

5.4    Wijkraad Floriande 15 jaar. 
Dit jaar bestaat de wijkraad Floriande 15 jaar. Op 19 april om precies te zijn. We zullen hier ook extra aandacht aan gaan 
besteden. Over hoe dat er uit gaat zien moeten we ons nog beraden. We hebben mogelijk nog steeds te maken met corona 
maatregelen dus dat maakt het wat lastig om iets ver van tevoren te plannen. We hopen daar volgens overleg iets meer over 
te kunnen vertellen. We bestaan vanaf 19 april een jaar lang 15 jaar, dus we hebben wel de tijd om een gunstige 
lockdownvrije periode uit te kiezen. In ieder geval willen we de wijkraad en haar activiteiten meer onder de aandacht van de 
bewoners brengen. Voor bekendheid en verbinding.  
Ook kunnen we dit natuurlijk niet alleen en zijn daarom op zoek naar vrijwilligers. 
Tijdens de vergadering hebben al 5 bewoners zich aangemeld voor onze “jubileum commissie”. 
Volgende vergadering zal dit punt wederom op de agenda staan. 
 

 
6.        Thema’s.  
6.1      Fysiek: Inrichting Openbare Ruimte. 
6.1.1    FBK-laan (afronding). 

Op 17 december jongstleden heeft de kbg FBK-laan een afsluitingsmomentje gehad met de wethouder en de kbg over de 
FBK-laan. Dit momentje vond online plaats. We hebben samen met de wethouder, uitvoerder en direct betrokkenen en de 
kbg verteld wat we vonden van het hele project. Hoe het gelopen heeft en ervaringen en wat we van het eindresultaat vinden. 
De kbg was in ieder geval van mening dat de weg er flink op vooruit is gegaan. Hoe de wijze hoe de bouw heeft 
plaatsgevonden-tijdens corona- werd positief ervaren. Ook de wijze waarop de participatie heeft plaatsgevonden werd als erg 
positief ervaren. 
Uiteraard zijn er nog wel een paar puntjes die aanpassing behoeven. Maar daar wordt nog even mee gewacht tot de 
evaluatie plaatsvindt. Het rapport van de evaluatie heeft de kbg al kunnen inzien. Dit gaat eerst nog naar het college en de 
raad en daarna wordt het gepubliceerd. Na deze evaluatie-donderdag a.s.- zullen de bevindingen besproken en eventueel 
meegenomen worden in eventuele aanpassingen van de weg.  
Volgens bewoners wordt er nog steeds te hard gereden en is de oversteek ter hoogte van de kapper nog steeds erg 
gevaarlijk, mede daar er daar geen tussenstop is. Ook wordt er daar enorm veel en wild op de stoep gefietst. 

6.1.2  Bussluis (afronding). 
Als onderwerp staat bus sluis op de agenda, maar dit onderwerp is iets breder. Niet alleen is de bus sluis –na jaren wachten- 

aangepast en tot ieders verrassing verplaatst-, maar ook de Waddenweg/Deltaweg is opnieuw geasfalteerd. Door de 

verplaatsing van de bus sluis is de bereikbaarheid van het gezondheidscentrum, kinderopvang en studio 5 verbeterd. Geen 

rijen wachtende auto’s meer. Ook is de bus sluis nu echt verwijderd en is er een verkeerslicht, meer eigenlijk een 

doseerinstallatie, voor in de plaats gekomen. Tevens is de bereikbaarheid met de fiets uit noordelijke richting verbeterd. 

Veel bewoners hebben hier positief op gereageerd. Ze vinden ook de toegang en inritten een grote verbetering. 

Naast Studio 5 zijn grote ruggen grond gesignaleerd. Is dit ergens voor? Het vlakke terrein zijn nu heuvels geworden. Dit zal 

ook activiteiten in de weg gaan staan. 

De gebiedsmanager vertelt dat de grond van de bussluis moet worden hergebruikt, dus dit zal permanent zo blijven. En het 

de kindervakantie week die daar altijd wordt gehouden niet zal “bijten”. 

 

6.2     Sociaal Domein. 

6.2.1  Skatepark. 

Ook is het skatepark is al vaker aan de orde geweest. Met name de veiligheid en problemen op dit park. Inmiddels zijn de 
beloofde borden met spelregels op het park geplaatst. Persoonlijk vindt de voorzitter de borden wat aan de kleine kant maar 
gelukkig hebben kinderen nog goede ogen.  
Een coach is ook al gesignaleerd evenals een activiteit. 

https://haarlemmermeergemeente.nl/stadscentrum-hoofddorp/ontwerp-nieuw-gemeentehuis


 

 
 

 
 

7.  Nieuwjaarsreceptie (online) 
 - Terug- en vooruitblik 
 - Borrelen en napraten (Online) 
 

 

8.      Sluiting.  

De volgende bewonersvergadering is op 14 maart 2022. 

De voorzitter verzoekt om onderwerpen en thema’s die jullie behandeld willen hebben door te geven aan de secretaris 

via: secretariaat@wijkraadfloriande.nl zodat het bestuur van de wijkraad kan gaan kijken wat we daar aan/mee kunnen 

doen. 

 

    De voorzitter bedankt voor de aanwezigheid en bijdrages en sluit de vergadering.  
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